
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання п’ятої  сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       23 лютого 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 

Головуючий на пленарному засіданні п’ятої (5) сесії міської ради VII 
скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання п’ятої сесії 

міської ради проводиться з використання електронної системи голосування 
«РАДА - В». 

 
Прошу секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 

Данилівна, Погрібний Сергій Миколайович, Почтовюк Андрій Борисович, 
Сідерка Тетяна Анатоліївна, Шляхова Ольга Олегівна), лічильну комісію 
(Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина 
Яківна, Іванян Геннадій Михайлович, Угніч Григорій Анатолійович, 
Костромінов Сергій Анатолійович, Шибашов Володимир Вікторович) бути 
готовими до роботи. 
 
Павленко Г. М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Заявила, що від фракції «Об’єднання «САМОПОМІЧ» представника у 
секретаріаті не буде (заяву нададуть пізніше секретарю ради.) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Звернувся до голови лічильної комісії Лозовика Дмитра Борисовича, чи 
готова електронна система голосування «РАДА-В» до роботи? (Система до 
роботи готова). 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалось 33 депутата. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 45 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

  
Оголосив V сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 

 
(Звучав гімн України) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив хвилину мовчання на знак вшанування пам’яті героїв Небесної 
сотні і всіх тих, хто віддав своє життя за свободу і незалежність України. 
 

(хвилина мовчання) 
 
Малецький В.О. - міський голова 

 
На пленарне засідання п’ятої сесії міської ради запрошені: депутати 

Верховної Ради України, депутати обласної ради, прокурор міста, члени 
виконавчого комітету, начальник Кременчуцького міського відділу поліції 
Головного управління національної поліції України в Полтавський області, 
начальник управління СБУ м.Кременчука в Полтавській області, начальник 
Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної служби України 
з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і Лубенський Владика 
Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу Української православної 
церкви Київського патріархату протоієрей отець Володимир, начальники 
Автозаводської та Крюківської районних адміністрацій виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, керівники структурних підрозділів виконкому 
міської ради, акредитовані засоби масової інформації, громадськість міста. 
 
 
 
 



СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
 

1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Погрібний Сергій Миколайович  – від фракції «УКРОП» 
 
4. Павленко Ганна Михайлівна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 

5. Сідерка Тетяна Анатоліївна   – від фракції політичної партії 
   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 

6. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – від фракції «УКРОП» 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Указом Президента України № 18/2016 від 22.01.2016 «Про відзначення 
державними нагородами України з нагоди Дня Соборності України» за значний 
особистий внесок у державне будівництво, соціально-економічний, науково-
технічний, культурно-освітній розвиток Української держави, справу 
консолідації українського суспільства, багаторічну сумлінну працю почесне 
звання «ЗАСЛУЖЕНИЙ ХУДОЖНИК УКРАЇНИ» присвоєне: 

- Анісімову Миколі Тихоновичу – художникові-монументалісту, 
Полтавська область, місто Кременчук. 

 
(вручення нагороди, аплодисменти) 

 
 Полтавська обласна рада доручила нам сьогодні виконати почесну місію і 
вручити нагороду Почесному громадянину міста Кременчука, людині, яка весь 
свій вік працювала на місто, на кременчужан, на посадах як у виконавчій владі, 
так і на виборних посадах як депутат міської ради, депутат обласної ради – 
Акімову Віктору Івановичу, депутату Полтавської обласної ради п’яти 
скликань за багаторічну сумлінну працю на благо Полтавської громади, 
вагомий особистий внесок у соціально-економічний розвиток області, 
утвердження засад місцевого самоврядування активну громадянську позицію, 
плідну депутатську діяльність та з нагоди від дня народження. 
 

(вручення нагороди, аплодисменти) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поздоровив депутатів,  день народження яких в період між пленарними 
засіданнями: 
- Терещенко Костянтин Олександрович – відсвяткував день народження 06 
лютого (1972 р.); 
- Піддубна Оксана Миколаївна – відсвяткувала день народження 07 лютого 
(1978 р.); 
- Шляхова Ольга Олегівна – відсвяткувала день народження 21 лютого 
(1989 р.). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Згідно з розпорядженням від 09.02.2016 № 44-Р «Про скликання V сесії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області VІІ скликання» вносяться такі 
питання: 
 
1. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів. 
Доповідає: Неіленко Т.Г.– заступник міського голови – начальник фінансо- 
                                              вого управління 



2. Про виділення коштів за рахунок залишків бюджетних коштів спеціального 
фонду міського бюджету станом на 01.01.2016 року. 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансо- 
                                               вого управління 
 
3. Про затвердження звіту міського голови про здійснення державної 
регуляторної політики Кременчуцькою міською радою та її виконавчим 
комітетом за 2015 рік. 
Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 
 
4. Про внесення доповнення до рішення міської ради від 22.12.2015 «Про 
затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних 
актів на 2016 рік». 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
                                             торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
5. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
 
6. Про визначення Автозаводської та Крюківської районних адміністрацій 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради органами реєстрації, що 
здійснюють реєстрацію, зняття з реєстрації місця проживання особи в місті 
Кременчуці. 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
 
7. Про затвердження Комплексної програми профілактики правопорушень на 
2016 – 2020 роки. 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
8. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку міста Кременчука на 2016 рік». 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                             комітету 
 
9. Про участь у пілотному проекті щодо впровадження процедури електронних 
закупівель товарів. 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                             комітету 
10. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 травня 2012 року. 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                             комітету 



11. Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з вибору 
керуючої компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук 
від 29.09.2015 № 9 щодо визначеного переможця конкурсу. 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                             комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В.–директор КП «Кременчуцький центр міжна- 
                                             родних  зв’язків  та  економічного  розвитку  міста   
                                             «Кременчук Інвест» 
 
12. Про затвердження рішення від 30 липня 2013 року «Про проведення 
конкурсу з вибору керуючої компанії індустріальним парком 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук» в новій редакції. 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                             комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. -директор КП «Кременчуцький центр міжна- 
                                             родних  зв’язків  та  економічного  розвитку  міста   
                                             «Кременчук Інвест» 
 
13. Про внесення змін до рішення міської ради від 02 лютого 2016 року «Про 
реорганізацію державного закладу «Вузлова лікарня станції Кременчук СТГО 
«Південна залізниця» шляхом перетворення в комунальне медичне 
підприємство «Лікарня Придніпровська». 
Доповідає: Петращук Д.О.– заступник начальника управління охорони здо- 
                                                ров’я-начальник відділу лікувально– профілак- 
                                                точної допомоги управління охорони здоров'я        
 
14. Про виключення окремих об’єктів приватизації з переліків об’єктів, що 
перебувають у комунальній власності територіальної громади м. Кременчука та 
підлягають приватизації шляхом продажу на аукціоні, затверджених міською 
радою. 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
 
15. Про надання згоди на списання майна, яке належить до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
 
16. Про надання згоди на списання нерухомого майна, яке належить до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука. 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
 
17. Про призначення стипендій Кременчуцької міської ради провідним 
спортсменам міста на 2016 рік. 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту вико- 
                                          навчого комітету 
 



18. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей, 
                                                    та молоді виконавчого комітету 
Співдоповідач:Угніч Г.А. – депутат міської ради, директор ДЗОВ «Зоряний» 
 
19. Про надання згоди ПАТ Кременчуцьке кар’єроуправління «Кварц» на 
переоформлення (продовження терміну дії) гірничого відводу Піщанського 
родовища мігматитів та гранітів. 
Доповідає: Федюн О.М. –в.о. начальника відділу екологічної безпеки вико- 
                                            навчого комітету 
 
20. Про затвердження Програми розробки містобудівної документації у місті 
Кременчуці на 2016- 2020 роки зі змінами. 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архі- 
                                                    тектури виконавчого комітету 
 
21. Про початок роботи по внесенню змін до містобудівної документації міста 
Кременчука. 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архі- 
                                                    тектури виконавчого комітету 
 
22. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. –начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
23. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                              чого комітету 
  
24. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
25. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 



26. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
27. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
28. Про припинення права користування земельними ділянками. 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
29. Про  надання, вилучення   та   оформлення  земельних  ділянок  в  оренду в 
м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
30. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
31. Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради. 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету  
 
32. Про затвердження Положення про комісію з розгляду земельних спорів та 
затвердження її складу. 
 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 
33. Про внесення змін до рішення Кременчуцької  міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження Програми реалізації 
Основних напрямків земельної реформи на 2016 рік в м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                              чого комітету 
34. Про затвердження Плану спільних організаційних заходів по забезпеченню  
надходжень до бюджету міста Кременчука від плати за землю в 2016 році. 
 
Доповідає: Безверха І.О.– начальник управління земельних ресурсів виконав- 
                                             чого комітету 
 



35. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 07.07.2015 
року «Про встановлення податку на майно в частині плати за землю на 
території міста Кременчука у 2016 році». 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. – голова постійної депутатської комісії з питань  
                                              екології,регулювання земельних відносин,  
                                              містобудування та архітектури 
 
36. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської програми розвитку дорожньо – мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013 – 2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
37. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 
2015 року «Про затвердження міської Програми  розвитку зовнішнього     
освітлення м. Кременчука «Світло» на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
38. Про прийняття до відома інформації щодо прибирання снігу 
підприємствами та організаціями міста в зимовий період 2015 – 2016 років в 
умовах сильних снігопадів, снігових заметів, ожеледі і налипання снігу для 
попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в період з 07.01.2016 по 
02.02.2016. 
 
Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 
Співдоповідачі: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
                            Бондаренко О.В. – директор ТОВ «Житлорембудсервіс» 
                            Урбаник Т.В. – директор ТОВ «Добробит» 
                            Ямпольський Ю.Ю. – директор ТОВ ЖЕП «Перспектива» 
                            Таран Ю.С. – директор ПП «Кременчуквисотбуд» 
 
39. Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014 – 2018 
роки». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідач: Рассоха І.О.– начальник відділу інформаційно - комп'ютерних 
                                                   технологій 
 
40. Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок міського 
бюджету за перевезення пільгових категорій населення м. Кременчука міським 
автомобільним транспортом, електротранспортом та приміським залізничним 
транспортом на 2016 рік. 



Доповідає: Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту праці, соціального 
                                                захисту населення та питань АТО виконавчого 
                                                комітету 
41. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2016 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту праці, соціального 
                                                захисту населення та питань АТО виконавчого 
                                                комітету 
 
42. Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
22 грудня 2015 року «Про затвердження «Програми охорони довкілля в місті 
Кременчуці на період 2016 – 2020 роки» («Довкілля - 2020»). 
 
Доповідає: Федюн О.М.– в.о. начальника відділу екологічної безпеки вико- 
                                            навчого комітету 
 
43. Різне. 
 

Запропоновано проект порядку денного V сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
Голосували:  «за» - 39  

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив зміни до порядку денного. 
  

Постійна депутатська комісія з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
та постійна депутатська комісія з питань житлово-комунального господарства, 
управління комунальною власністю, енергозбереження, транспорту, зв’язку та 
ІТ-технологій (голова комісії Котляр В.Ю.) пропонують зняти на 
доопрацювання проект рішення № 11 «Про затвердження протоколу засідання 
конкурсної комісії з вибору керуючої компанії індустріальним парком 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук від 29.09.2015 № 9 щодо визначеного 
переможця конкурсу. 

 
Голосували:  «за» - 13  

«утрималось» - 5 



«проти» - 9 
«не голосувало» - 13 

(пропозиція не приймається) 
  

Постійна депутатська комісія з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
та постійна депутатська комісія з питань житлово-комунального господарства, 
управління комунальною власністю, енергозбереження, транспорту, зв’язку та 
ІТ-технологій (голова комісії Котляр В.Ю.) пропонують зняти з порядку 
денного та зняти на доопрацювання проект рішення № 12 щодо проведення 
конкурсу з вибору керуючої компанії індустріальним парком 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ». 
 

Голосували:  «за» - 3 
«утрималось» - 10 
«проти» - 9 
«не голосувало» - 17 

(пропозиція не приймається) 
 
 Постійна депутатська комісія з питань екології, регулювання земельних 
відносин, містобудування та архітектури (голова комісії Ульянов Р.А.) 
пропонує питання № 35 «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської 
ради від 07.07.2015 року «Про встановлення податку на майно в частині плати 
за землю на території міста Кременчука у 2016 році» зняти з порядку денного. 
 
Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок  

Петра Порошенка «Солідарність» 
 
 Надав пояснення щодо зняття питання на доопрацювання з єдиною 
метою: щоб ми за місяць – максимум за два провели у складі робочої групи 
консультації з заводом НПЗ, щоб завод міг до нас донести свою думку, міг 
документами та аргументами підкріпити свою позицію, і ми могли знайти 
спільну мову з тим, щоб ми могли наповнити і місцевий бюджет, і завод міг 
продовжувати свою діяльність без істотних для себе збитків. Просив погодити 
зняття цього питання на доопрацювання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зупинився на виваженості позиції зняття питання на доопрацювання та 
підкріпленій логікою спілкування з керівництвом підприємства. Озвучив 
пропозицію створити робочу групу, залучити до неї голів депутатських комісій 
земельної, бюджетної, залучити лідерів фракцій, представників виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради, які відповідають за ті чи інші питання, 
представників нафтопереробного заводу, щоб сюди приїхав заступник 
генерального директора з економістами, бухгалтерами і пояснили, яким чином, 



як вони бачать відповідно сплату даного місцевого податку. Зупинився на 
прийнятті радою відповідних рішень. Закликав депутатів зняти дане питання на 
доопрацювання. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Зазначила моменти засідання комісії, зачитала протокол засідання комісії 
з питань екології, регулювання земельних відносин, містобудування та 
архітектури. 
 
Хоменко В.П. –  депутат Полтавської обласної ради,  

голова профкому ПАТ «Укртатнафта» 
  
 Зазначив позицію підприємства – зняти питання на доопрацювання без 
зазначення терміну, щоб був компроміс. 
 

Міський голова поставив на голосування пропозицію зняття зазначеного 
питання на доопрацювання. 

 
Голосували:  «за» - 31  

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
  

Звернув увагу колег-депутатів до ст. 88 Регламенту. Звернувся до 
Красовського К.В. не заважати веденню сесії. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що до секретаріату надійшла пропозиція від фракції 
«Опозиційний блок» зняти питання 35 з розгляду. Зазначив, що пропозиція 
втратила свою актуальність, оскільки уже проголосована попередня 
пропозиція. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
  Зауважив на особистій думці щодо виключення питання з порядку 
денного. 
 



Міський голова надав пояснення щодо звернення самого розробника 
зняти це питання на доопрацювання, вивчити його, а потім повернутись до його 
розгляду. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Депутат міської ради Терещенко Д.Ю. пропонує включити додатково до 
порядку денного проекти рішень: 
 
1. Про заслуховування звіту голови штабу з координації робіт з приводу 
прибирання снігу підприємствами та організаціями міста в зимовий період 
2015-2016 років в умовах сильних снігопадів, снігових заметів, ожеледі і 
налипання снігу для попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в період 
з 12.01.2016 р. по 22.01.2016 р.  
Доповідає: Терещенко Д. Ю. – депутат міської ради від фракції політичної  

   партії «Опозиційний блок»  
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Нагадав присутнім, що це питання почали розглядати на минулій сесії, 

але депутати фракції «Опозиційний блок» і фракції «УКРОП» в повному складі 
залишили сесійну залу. В порядок денний включено питання №38 «Про 
прийняття до відома інформації щодо прибирання снігу підприємствами та 
організаціями міста в зимовий період 2015-2016 років в умовах сильних 
снігопадів, снігових заметів, ожеледі і налипання снігу для попередження або 
ліквідації надзвичайної ситуації в період з 07.01.2016 р. по 02.02.2016 р.»; 
зазначив співдоповідачів. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Зауважив, що постійна депутатська комісія, де він є головою, приймала 
рішення про виключення деяких питань з порядку денного сесії, та просив до 
формування додаткових питань в порядок денний повернутися до рішення 
комісії та поставити на голосування про відмову по питанню №11 та №12. 
 
Терещенко К.О.  –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Надав пропозиції щодо регламенту роботи сесії до 18.00 год. Наполягав 
на звіті, а не інформації (стосовно назви рішення). Зупинився на п.7 ст.30 
Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні». Запропонував ввести 
двірників в штат КП «Благоустрій Кременчука» (пропозиція на голосування не 
ставилась) 
 



Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зауважив, що до питання «Про інформацію щодо прибирання снігу 
підприємствами та організаціями міста в зимовий період 2015-2016 років в 
умовах сильних снігопадів, снігових заметів, ожеледі і налипання снігу для 
попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в період з 07.01.2016 р. по 
02.02.2016 р.» можна внести зміни, які б звучали, що це – звіт, а не 
доповнювати порядок денний. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Зачитала ст.45 Регламенту Кременчуцької міської ради VII скликання і 
зауважила на людському ресурсі під час роботи сесії після 20.00 год. та 
незаконності та нечинності прийнятих таких рішень. 
 

Міський голова поставив на голосування пропозицію депутата Терещенка 
Д.Ю. 

Голосували:  «за» - 15  
«утрималось» - 10 
«проти» - 7 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
 Міський голова озвучив наступну пропозицію депутата Терещенка Д.Ю. 
включити до порядку денного проект рішення: 
 

2. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 24 
листопада 2015 року «Про утворення виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради, визначення його чисельності та затвердження його персонального 
складу». 

Голосували:  «за» - 15  
«утрималось» - 10 
«проти» - 6 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Депутат міської ради Піддубна О.М. пропонує включити додатково до 
порядку денного проекти рішень: 
 
3. Про звернення до Президента України та Верховної Ради України щодо 
припинення політичних репресій та звільнення політичних в’язнів. 



Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 

Голосували:  «за» - 20  
«утрималось» - 8 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 10 

  
Депутати Порицький М.М., Литвиненко М.В. просили зарахувати їх 

голоси «за», тому що їх картки при голосуванні не спрацювали (всього «за» - 
22). 

(пропозиція приймається, 
включено до порядку денного) 

 
Міський голова озвучив наступну пропозицію депутата Піддубної О.М. 

включити до порядку денного проект рішення: 
 

4. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання, затверджене рішенням ІІ сесії від 22.12.2015. 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Пояснила суть проекту рішення стосовно надання слова громадськості та 
збільшення часу виступу депутата до 5 хв. 
 
Кавунник Д.В.  –  від фракції політичної партії «Радикальна партія  

Олега Ляшка» 
 
 Зазначив на необхідності надання слова для виступу громадськості перед 
сесією. 

 
Голосували:  «за» - 23  

«утрималось» - 8 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 8 

(включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 

 
 Міський голова озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М. включити 
до порядку денного проект рішення: 
 
5. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 24 листопада 2015 року «Про умови оплати праці міського голови, 
секретаря міської ради, першого заступника, заступників міського голови, 
керуючого справами виконкому міської ради» 



Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Пояснила основні положення внесення змін. 
  
Міський голова поставив пропозицію на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 15 
«утрималось» - 9 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 10 

(не включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозиції включення проектів до порядку денного. 
 

Депутат міської ради Прокоп О.Е. пропонує включити додатково до 
порядку денного проект рішення: 

 
6. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області до 
Верховної Ради України та Президента України щодо відкликання 
законопроекту про внесення змін до Конституції України (децентралізація 
влади) (реєстр. № 2217а від 15 липня 2015 року). 
 
Доповідає: Прокоп О.Е. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

     «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
Прокоп О.Е. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
  
 Пояснив основні положення проекту рішення. 
 
Павленко Г. М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Просила депутатів підтримати. 
 

Міський голова поставив питання на голосування . 
 
Голосували:  «за» - 25  

«утрималось» - 3 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 10 

(включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 



Міський голова продовжив озвучувати додаткові проекти. 
 
 У зв’язку з припиненням діяльності районних у місті рад, юридичне 
управління пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
7. Про надання згоди на тимчасове використання комунального майна 
Автозаводською та Краківською районною адміністрацією виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Пономаренко Н.О. –  заступник начальника юридичного  

управління виконавчого комітету 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Зауважив на припиненні включення додаткових питань до порядку 
денного сесії. 

Міський голова надав пояснення щодо умов та мотивів створення 
додаткових проектів рішень, наголосив на нормах законодавства. 

Порицький М.М. вказав на не доопрацювання міському голові. 
 
Міський голова поставив питання на голосування . 

 
Голосували:  «за» - 28  

«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 7 

(включено до порядку денного) 
 
 На виконання Закону України «Про засудження комуністичного та 
націонал-соціалістичного (нацистського) тоталітарних режимів в Україні та 
заборону пропаганди їхньої символіки» управління містобудування та 
архітектури пропонує включити додатково проект рішення: 
 
8. Про затвердження Переліку вулиць, провулків, тупиків, проїздів, площ, 
парків та скверів міста Кременчука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та  

 архітектури 
 
Голосували:  «за» - 34  

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(включено до порядку денного) 



На виконання «Міської програми антитерористичних заходів на 2016 рік» 
управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення 
пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
9. Про закупівлю та передачу матеріально-технічних засобів підрозділам, які 
беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних  

 ситуацій та цивільного захисту населення  
 
 

Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
«Опозиційний блок» 

 
 Зауважив на включенні питань з минулого року та запропонував рішення 
в цілому приймати, а п. 1.1. стосовно КрАЗу «Spartan» - зняти на додаткове 
вивчення цього питання. 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(включено до порядку денного) 
 
 
 Розглянувши звернення та клопотання громадян, фізичних та юридичних 
осіб, управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до порядку 
денного проекти рішень: 
 
10. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
 

Голосували:  «за» - 37  
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 
Наступний проект: 
 



11. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ (об’єднання) земельних 
ділянок в м. Кременчуці 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
 
Голосували:  «за» - 37  

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 

Наступний проект рішення:  
 
12. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
 
Голосували:  «за» - 36  

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 

Наступний проект рішення:  
 
13. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
 
Голосували:  «за» - 35  

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
(включено до порядку денного) 

 
Наступний проект рішення:  

 
14. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 



Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  
виконавчого комітету 

 
Голосували:  «за» - 37  

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(включено до порядку денного) 
 

Постійна депутатська комісія з питань екології, регулювання земельних 
відносин, містобудування та архітектури (голова комісії Ульянов Р.А.) 
пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
15. Про відмову в поновленні договору оренди землі в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
(без мікрофону) 
 
 Заперечувала проти винесення зазначеного проекту рішення від земельної 
комісії. 
 
Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок  

Петра Порошенка «Солідарність» 
 
 Зауважив, що це його проект рішення, за нього проголосувало троє 
депутатів (не я виношу рішення – виносить апарат міської ради). 

 
(Піддубна О.М. викрикувала з місця) 

 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Роз’яснив деякі питання цього рішення, зачитав моменти з останньої 
судової ухвали, що стосується громадян Мельників. Зазначив, що це рішення 
необхідно «в корені» міняти. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що надійшла інформація із секретаріату, що цей проект 
рішення виносить не комісія, а депутат. 

(Порицький М.М. зачитав судову ухвалу) 
 



Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок  
Петра Порошенка «Солідарність» 

 
 Пояснив ситуацію, що відбувається на Новоіванівському ринку; зазначив, 
що відбувається самочинне будівництво – земля не була виділена під 
будівництво. Зауважив на викоріненні недоліків юридичної служби. 
 
Курченко-Гай В. П. –  від фракції політичної партії «Радикальна партія  

Олега Ляшка» 
 
 Звернувся до міського голови з приводу розгляду земельних питань по 
повній процедурі з розглядом всіх комісій. Зазначив, що вирішувати так долю 
підприємства, що працює багато років, не правильно. Закликав дотримуватись 
процедури. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Пояснила обставини розгляду даного питання на засіданні комісії 19 
лютого.  
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Запропонував це рішення не включати 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив своє бачення цього питання – необхідно вивчити. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Вважав за неподобство те, що юридичне управління вводить в оману 
депутатів міської ради, членів земельної комісії відносно цієї справи. 
 
Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що не потрібно маніпулювати в даній ситуації. 

(Ульянов Р.А. до Іваняна Г.М. щодо будівлі Центру на вул. Першотравневій) 
 

Терещенко К. О. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
«Опозиційний блок»  

 



 Закликав міського голову припинити виносити на сесію політичні 
рішення, в строк готувати проекти, розглядати всебічно, працювати до 18.00 
години. 
 
Литвиненко М.В. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Висловив своє особисте враження від того, що відбувається. 
 

(Красовський К.В. без мікрофона  
про визнання незадовільною роботу юридичного відділу) 

 
Міський голова поставив на голосування вищезазначену пропозицію. 
 

Голосували:  «за» - 17  
«утрималось» - 2 
«проти» - 11 
«не голосувало» - 11 

(не включено до порядку денного) 
 
Міський голова озвучив наступну пропозицію. 
 
 Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
(голова комісії Ульянов Р.А.) пропонують включити додатково до порядку 
денного проект рішення: 
 
16. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам для будівництва індивідуальних 
гаражів в кварталі 285 м. Кременчука. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
 
Голосували:  «за» - 37  

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(включено до порядку денного) 
  

Управління культури і туризму за погодженням з профільними комісіями 
(голови комісій Терещенко Д.Ю. та Плескун О.В.) пропонує включити 
додатково до порядку денного проект рішення: 
 



17. Про внесення змін до рішення III сесії міської ради VII скликання від 02 
лютого 2016 року «Про створення комунального закладу культури і відпочинку 
«Парк Миру». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. –  начальник управління культури і туризму  

  виконавчого комітету  
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Зауважив, що проект рішення погоджено і завізовано особисто ним¸ через 
комісію воно не проходило. Заявив, що «Опозиційний блок» з наступної сесії 
не буде підтримувати жодного рішення щодо незаконного включення їх в 
порядок денний після затвердження порядку денного особисто міським 
головою. 
  

Голосували:  «за» - 37  
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(включено до порядку денного) 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Повідомила про депутатські запити, що надійшли до секретаріату від 
дев’яти депутатів міської ради. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував включити депутатські запити до порядку денного і 
прийняти в цілому порядок денний. 
 

Порядок денний та регламент роботи  
V сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1. Депутатський запит щодо аварійного стану відрізку дороги від 
вул.Свіштовської в напрямку с. Вільна Терешківка (вул. О.Вовка та вул. 
Петровського). 
 
Доповідає: Костромінов С.А. – від фракції політичної партії «Радикальна  
   (5 хв.)        партія Олега Ляшка» 
 
2.  Депутатський запит щодо розірвання дружніх відносин з російським 
містом-побратимом Новомосковськ. 
 



Доповідає: Костромінов С.А. – від фракції політичної партії «Радикальна  
   (5 хв.)         партія Олега Ляшка» 
 

3. Депутатський запит щодо ремонту дороги та встановлення дорожнього  
знаку по вул. Воровського, 22. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
   (5 хв.) 
 
4. Депутатський запит щодо колективного звернення мешканців буд. 2/50 по 
вул. Чапаєва. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
   (5 хв.) 
 
5. Депутатський запит щодо недопущення кадрових маніпуляцій при 
призначенні керівників на посади. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
   (5 хв.) 
 
6. Депутатський запит щодо забезпечення законності в діяльності 
Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
   (5 хв.) 
 
7. Депутатський запит щодо вирішення проблемного питання дошкільної освіти 
в мікрорайоні Раківка. 
 
Доповідає: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії   
   (5 хв.)      «Опозиційний блок» 
 
8. Депутатський запит про вирішення питання проведення ремонтно-
відновлювальних робіт будинку по вул. Республіканській, 6, що був 
зруйнований пожежею внаслідок ДТП. 
 
Доповідає: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії   
   (5 хв.)      «Опозиційний блок» 
 
9. Депутатський запит щодо впорядкування режиму роботи дільничного 
інспектора поліції на мікрорайоні №6. 
Доповідає: Сергієнко Т.П. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ»   
   (5 хв.) 
 



10. Депутатський запит щодо питання захисту прав працівників виконавчого 
комітету Крюківської районної ради м. Кременчука Полтавської області. 
 
Доповідає: Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції політичної  
   (5 хв.)        партії «Опозиційний блок» 
 
11. Депутатський запит про висвітлення питання щодо благодійних внесків 
батьків в навчальних закладах міста. 
 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
  (5 хв.)        «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 
12. Депутатський запит щодо стану харчування дітей в навчальних закладах. 
 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)        «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 
13. Депутатський запит про колективне звернення мешканців буд. 65 по 
проспекту 50-річчя Жовтня щодо порушення розважальним закладом режиму 
роботи в нічний час. 
 
Доповідає: Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції політичної партії   
   (5 хв.)      «Опозиційний блок» 
 
14. Депутатський запит щодо встановлення поквартирних газових лічильників 
мешканцям 1-го За насипу. 
 
Доповідає: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)           «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
15. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
   (5 хв.)                                  управління 
 
16. Про виділення коштів за рахунок залишків бюджетних коштів спеціального 
фонду міського бюджету станом на 01.01.2016 року. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
   (5 хв.)                                  управління 
 
17. Про затвердження звіту міського голови про здійснення державної 
регуляторної політики Кременчуцькою міською радою та її виконавчим 
комітетом за 2015 рік. 
 



Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 
   (5 хв.) 
 
18. Про внесення доповнення до рішення міської ради від 22.12.2015 «Про 
затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних 
актів на 2016 рік». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
   (5 хв.)                                торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
19. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
   (5 хв.) 
 
20. Про визначення Автозаводської та Крюківської районних адміністрацій 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради органами реєстрації, що 
здійснюють реєстрацію, зняття з реєстрації місця проживання особи в місті 
Кременчуці. 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
   (5 хв.) 
 
21. Про затвердження Комплексної програми профілактики правопорушень на 
2016 – 2020 роки. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
   (5 хв.) 
 
22. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку міста Кременчука на 2016 рік». 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
   (10 хв.)                              комітету 
 
23. Про участь у пілотному проекті щодо впровадження процедури 
електронних закупівель товарів. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
   (10 хв.)                              комітету 
 
24. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 травня 2012 року. 
 



Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
   (5 хв.)                                комітету 
 
25. Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з вибору 
керуючої компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук 
від 29.09.2015 № 9 щодо визначеного переможця конкурсу. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                             комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. – директор КП «Кременчуцький центр міжнарод- 
    (10 хв.)                              них  зв’язків  та  економічного  розвитку  міста   

     «Кременчук Інвест» 
 
26. Про затвердження рішення від 30 липня 2013 року «Про проведення 
конкурсу з вибору керуючої компанії індустріальним парком 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук» в новій редакції. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                             комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. – директор КП «Кременчуцький центр міжнарод- 
    (10 хв.)                              них  зв’язків  та  економічного  розвитку  міста   

     «Кременчук Інвест» 
 

27. Про внесення змін до рішення міської ради від 02 лютого 2016 року «Про 
реорганізацію державного закладу «Вузлова лікарня станції Кременчук СТГО 
«Південна залізниця» шляхом перетворення в комунальне медичне 
підприємство «Лікарня Придніпровська». 
 
Доповідає: Петращук Д.О. – заступник начальника управління охорони здоров'я 
  (10 хв.)                                   - начальник відділу лікувально – профілактичної 
                                                 допомоги управління охорони здоров'я        
 

 28. Про виключення окремих об’єктів приватизації з переліків об’єктів, що 
перебувають у комунальній власності територіальної громади м. Кременчука та 
підлягають приватизації шляхом продажу на аукціоні, затверджених міською 
радою. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
  (10 хв.) 
 
29. Про надання згоди на списання майна, яке належить до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
  (10 хв.) 
 



30. Про надання згоди на списання нерухомого майна, яке належить до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
  (10 хв.) 
 
31. Про призначення стипендій Кременчуцької міської ради провідним 
спортсменам міста на 2016 рік. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту вико- 
  (10 хв.)                           навчого комітету 
 
32. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей, 
                                                    та молоді виконавчого комітету 
Співдоповідач:Угніч Г.А. – депутат міської ради, директор ДЗОВ «Зоряний» 
   (10 хв.) 
 
33. Про надання згоди ПАТ Кременчуцьке кар’єроуправління «Кварц» на 
переоформлення (продовження терміну дії) гірничого відводу Піщанського 
родовища мігматитів та гранітів. 
 
Доповідає: Федюн О.М. – в.о. начальника відділу екологічної безпеки виконав- 
  (10 хв.)                               чого комітету 
 
34. Про затвердження Програми розробки містобудівної документації у місті 
Кременчуці на 2016- 2020 роки зі змінами. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архі- 
  (10 хв.)                                     тектури виконавчого комітету 
 
35. Про початок роботи по внесенню змін до містобудівної документації міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архі- 
  (5 хв.)                                       тектури виконавчого комітету 
 
36. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
 



37. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
  
38. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
39. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
40. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
41. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
42. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
43. Про  надання, вилучення   та   оформлення  земельних  ділянок  в  оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
44. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
45. Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету  



46. Про затвердження Положення про комісію з розгляду земельних спорів та 
затвердження її складу. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
47. Про внесення змін до рішення Кременчуцької  міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження Програми реалізації 
Основних напрямків земельної реформи на 2016 рік в м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
48. Про затвердження Плану спільних організаційних заходів по забезпеченню  
надходжень до бюджету міста Кременчука від плати за землю в 2016 році. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів виконав- 
   (5 хв.)                                 чого комітету 
 
49. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 07.07.2015 
року «Про встановлення податку на майно в частині плати за землю на 
території міста Кременчука у 2016 році». 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. – голова постійної депутатської комісії з питань  
    (5 хв.)                               екології,регулювання земельних відносин,  
                                              містобудування та архітектури 
 
50. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської програми розвитку дорожньо – мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013 – 2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
  (10 хв.) 
 
51. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 
2015 року «Про затвердження міської Програми  розвитку зовнішнього     
освітлення м. Кременчука «Світло» на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
  (10 хв.) 
 
52. Про прийняття до відома інформації щодо прибирання снігу 
підприємствами та організаціями міста в зимовий період 2015 – 2016 років в 
умовах сильних снігопадів, снігових заметів, ожеледі і налипання снігу для 



попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в період з 07.01.2016 по 
02.02.2016. 
 
Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 
Співдоповідачі: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (20 хв.)             Бондаренко О.В. – директор ТОВ «Житлорембудсервіс» 
                            Урбаник Т.В. – директор ТОВ «Добробит» 
                            Ямпольський Ю.Ю. – директор ТОВ ЖЕП «Перспектива» 
                            Таран Ю.С. – директор ПП «Кременчуквисотбуд» 
 
53. Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014 – 2018 
роки». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідач: Рассоха І.О. – начальник відділу інформаційно - комп'ютерних 
     (5 хв.)                                    технологій 
 
54. Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок міського 
бюджету за перевезення пільгових категорій населення м. Кременчука міським 
автомобільним транспортом, електротранспортом та приміським залізничним 
транспортом на 2016 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту праці, соціального 
   (10 хв.)                                 захисту населення та питань АТО виконавчого 
                                                комітету 
 
55. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2016 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту праці, соціального 
   (10 хв.)                                 захисту населення та питань АТО виконавчого 
                                                комітету 
 
56. Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
22 грудня 2015 року «Про затвердження «Програми охорони довкілля в місті 
Кременчуці на період 2016 – 2020 роки» («Довкілля - 2020»). 
  
Доповідає: Федюн О.М. – в.о. начальника відділу екологічної безпеки виконав- 
   (10 хв.)                                          чого комітету 
 
57. Про звернення до Президента України та Верховної Ради України щодо 
припинення політичних репресій та звільнення політичних в’язнів. 



Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
  (5 хв.) 
 
58. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання, затверджене рішенням ІІ сесії від 22.12.2015. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
  (5 хв.) 
 
59. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Верховної Ради України та Президента України щодо відкликання 
законопроекту про внесення змін до Конституції України (децентралізація 
влади) (реєстр. № 2217а від 15 липня 2015 року). 
 
Доповідає: Прокоп О.Е. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
  (5 хв.)        «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
60. Про надання згоди на тимчасове використання комунального майна 
Автозаводською та Краківською районною адміністрацією виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Пономаренко Н.О. –  заступник начальника юридичного  
  (5 хв.)      управління виконавчого комітету 

 
61. Про затвердження Переліку вулиць, провулків, тупиків, проїздів, площ, 
парків та скверів міста Кременчука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та  
  (5 хв.)      архітектури 

 
62. Про закупівлю та передачу матеріально-технічних засобів підрозділам, які 
беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних  
  (5 хв.)      ситуацій та цивільного захисту населення  

 
63. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  
  (5 хв.)     виконавчого комітету 
 
64. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ (об’єднання) земельних 
ділянок в м. Кременчуці 



Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)     виконавчого комітету 

 
65. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  
  (5 хв.)     виконавчого комітету 

 
66. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  
   (5 хв.)     виконавчого комітету 

 
67. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  
  (5 хв.)     виконавчого комітету 

 
68. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам для будівництва індивідуальних 
гаражів в кварталі 285 м. Кременчука. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  
  (5 хв.)     виконавчого комітету 

 
69. Про внесення змін до рішення III сесії міської ради VII скликання від 02 
лютого 2016 року «Про створення комунального закладу культури і відпочинку 
«Парк Миру». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. –  начальник управління культури і туризму  
  (5 хв.)       виконавчого комітету  
 
70. Різне. 
    (30 хв.) 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 

Оголошено перерву до 13.00 год. 
 



Після перерви в залі зареєстровано 24 депутати. Після реєстрації депутати 
заходили до зали. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що депутат Ульянов Р.А. не буде озвучувати свій 
депутатський запит. 
 
1. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо аварійного стану відрізку дороги  

від вул.Свіштовської в напрямку с. Вільна Терешківка (вул. 
О.Вовка та вул. Петровського). 
Інформував: Костромінов С.А. – від фракції політичної партії  

      «Радикальна партія Олега  
      Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

Депутати Піддубна О.М. та Іванян Г.М. просили зарахувати їх голоси 
«за» («за» - 31) 
 
2. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо розірвання дружніх відносин з  

російським містом-побратимом Новомосковськ. 
Інформував: Костромінов С.А. – від фракції політичної партії  

      «Радикальна партія Олега  
      Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
3. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо ремонту дороги та встановлення 

дорожнього знаку по вул. Воровського, 22. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

   фракції «УКРОП»  
(депутатський запит зачитано) 

 



ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

Голос депутата Іваняна Г.М. зараховано «за» (всього «за» - 35) 
 
4. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо колективного звернення мешканців  

буд. 2/50 по вул. Чапаєва. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

   фракції «УКРОП» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
5. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо недопущення кадрових маніпуляцій  

при призначенні керівників на посади. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

   фракції «УКРОП» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 9 

 
6. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо забезпечення законності в 

діяльності Кременчуцької міської ради. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

   фракції «УКРОП» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 15 
«утрималось» - 8 
«проти» - 4 



«не голосувало» - 11 
(поіменне голосування) 

 
7. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо вирішення проблемного питання  

дошкільної освіти в мікрорайоні Раківка. 
Інформував: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції  

      політичної партії «Опозиційний  
      блок» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
8. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про вирішення питання проведення  

ремонтно-відновлювальних робіт будинку по вул. 
Республіканській, 6, що був зруйнований пожежею внаслідок 
ДТП. 
Інформував: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції  

      політичної партії «Опозиційний  
      блок» 

 (депутатський запит зачитано) 
 

ВИСТУПИЛИ:  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 

Надав пояснення щодо виділення допомоги громадянину Щербакову С.С. 
міською радою попереднього скликання. 

 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Проінформував про дії вирішення цього питання з боку вагонного заводу; 
зазначив на вивченні цього питання. 
 
Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Пояснив про пропозиції громадянину Щербакову С.С. в наданні 
гуртожитку та відновлювальних робіт ремонтною бригадою вагонного заводу. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 



Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
9. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо впорядкування режиму роботи  

дільничного інспектора поліції на мікрорайоні №6. 
Інформувала: Сергієнко Т.П. – депутат міської ради від  

   фракції «ПОРУЧ»   
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запропонував вписати до листа – по всім мікрорайонам. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 38 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
10. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо питання захисту прав працівників  

виконавчого комітету Краківської районної ради м. 
Кременчука Полтавської області. 
Інформував: Порицький М.М. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії 
«Опозиційний блок 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИСТУПИЛИ:  
 
Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок  

Петра Порошенка «Солідарність» 
 

Зазначив, що прокуратура уже не здійснює легальний нагляд, а 
втручається в ситуацію лише в разі виникнення кримінального 
правопорушення. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Додала, що звільнюють не просто людей, а навіть вагітних, жінок, у яких 
діти до 3-х років. Зазначила, що з одного боку йде збільшення штату, з другого 
– скорочення працівників, які дійсно виконують роботу за мінімальні кошти. 
 
 



Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
«Опозиційний блок» 

 
 Зауважив, що така ж ситуація складається в Автозаводській районній 
адміністрації. 
 
 Міський голова пояснив про виконання рішень ради попереднього 
скликання в межах чинного законодавства згідно з вимогами законів та всіх 
нормативних документів. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
11. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про висвітлення питання щодо  

благодійних внесків батьків в навчальних закладах міста. 
Інформувала: Сідерка Т.А. –  депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Радикальна 
партія Олега Ляшка»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
12. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо стану харчування дітей в 

навчальних закладах. 
Інформувала: Сідерка Т.А. –  депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Радикальна 
партія Олега Ляшка»  

 (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 38 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 



13. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про колективне звернення мешканців 
буд. 65 по проспекту 50-річчя Жовтня щодо порушення 
розважальним закладом режиму роботи в нічний час. 
Інформував: Терещенко К.О. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії    
«Опозиційний блок» 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

14. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо встановлення поквартирних газових 
лічильників мешканцям 1-го За насипу. 
Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  

політичної партії  «Об’єднання    
«САМОПОМІЧ» 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Надав інформацію щодо виконання вказаного закону державою та 
облгазами. Рекомендував про необхідність такого звернення на рівень держави 
– на місцевому рівні питання не вирішиться. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

Міський голова запропонував працювати до 15.00, а потім зробити 
невеличку перерву. Депутати в залі погодили. 
 
15. СЛУХАЛИ:  Про виділення коштів за рахунок вільного залишку 

бюджетних коштів. 
Інформувала: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

начальник фінансового 
управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
 
 



Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Запропонував від фракції доповнити, щоб правоохоронні органи, яким 
виділяються кошти, звітувались кожне півріччя про використання коштів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував прийняти проект рішення за основу. 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав правку фінансового управління:  
  

Доповнити проект рішеннями пунктами: 
- «Виділити управлінню охорони здоров’я виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради Полтавської області (Середа М.В.) кошти в сумі 160,00 тис. грн.. 
на поповнення резерву медикаментів з метою попередження подальшого 
зростання та розповсюдження захворюваності на ГРВІ та грип в місті». 
- «Виділити управлінню житлово-комунального господарства виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області (Москалик І.В.) 
кошти в сумі 1 500,00 тис. грн. для Кременчуцького комунального 
автотранспортного підприємства 1628 на відшкодування витрат, пов’язаних з 
виконанням робіт по ліквідації наслідків снігопадів». 
 
Пункти 3, 4, 5 проекту рішення вважати відповідно 5, 6, 7. 
 
Федорченко Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Просив пояснити виділення 160 тис. грн.  
 
Середа М.В. – начальник управління охорони здоров’я 
 
 Надав роз’яснення щодо придбання медикаментів в борг в комунальній 
аптеці в січні місяці при лікуванні пацієнтів при різкому захворюванні на грип 
та ГРВІ, пенвмионію в лікарняних закладах, в яких проводилось стаціонарне 
лікування пацієнтів з ускладненнями. 
 
 
 



Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
«Опозиційний блок»  

 
 Запитав, чому профільна комісія не знає про ці додаткові рішення, а 
також про виділення коштів КАТП-1628. Зазначив, що знову додаткове питання 
і депутати його не знають. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Надав інформацію по додатковим коштам, які були передбачені КАТП-
1628 для покриття фактично понесених витрат у січні місяці на виконання робіт 
по ліквідації наслідків снігопадів, назвав цифри тимчасового кошторису. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Зачитав лист-відповідь від директора КАТП-1628 щодо посилань на 
тендерну документацію і перелік вулиць, та запитав про нові вулиці, які 
розчищало КАТП, та чому з’явилась та додаткова сума у півтора мільйона. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Пояснив, що в наслідок стихійних снігопадів для того, щоб не було 
заблоковано рух громадського транспорту, автомобільного транспорту, 
комунального підприємства, в т.ч. й КАТП-1628, виконували роботи не лише на 
тих вулицях, які передбачені тендерною документацією і які прописані в схемі, 
затвердженій ще в 2012 році. Це схема очищення м. Кременчука (передбачено 
лише 82 вулиці, які очищує КАТП-1628). В січні місяці КАТП проводило 
розчищення 109 вулиць – робіт було виконано в набагато більшому обсязі, є всі 
розрахунки. 
  
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 

 Зауважив на подібній відповіді за підписом Кравченка Д.В., в якій також 
є посилання на перелік вулиць згідно тендерної документації та підкреслено, 
що інші вулиці не розчищалися, і як так вийшло, що ці самі вулиці на півтора 
мільона додатково були почищені. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Пояснив, що не передбачалось, а це фінансування по 1/12 загального 
бюджету 2015 року по тимчасовому кошторису – 362 тис. грн., це та сума, на 
яку планувалось закупити і оплатити роботу КП «КАТП-1628». По факту робіт 
виконано набагато більше. 



 Міський голова пояснив, що цієї суми вистачило б на перші години 
роботи 7-го числа. Те, що говорить депутат Терещенко Д.Ю., має 
обґрунтування, і перелік вулиць використовувався як основний в роботі КП 
«КАТП-1628». Але по зверненнях громадян туди включались і інші вулиці, 
проїзди, провулки, по яким техніка могла пройти. Пояснив, що раніше було так: 
є перелік вулиць, а всі інші – за підприємствами, організаціями. Вулиці, які 
були не охоплені під час кампанії будуть включені до тендерного переліку 
(опорного) і по ньому вже КАТП-1628 грунтовно і постійно працюватиме. А 
зараз ми відшкодовуємо частину понесених витрат. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням правки 

фінансового управління, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 5 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

 
16. СЛУХАЛИ:  Про виділення коштів за рахунок залишків бюджетних коштів 

спеціального фонду міського бюджету станом на 01.01.2016 
року. 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

       начальник фінансового управління 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
 Міський голова зачитав правку фінансового управління: 
 По питанню №2 порядку денного «Про виділення коштів за рахунок 
залишку бюджетних коштів спеціального фонду міського бюджету станом на 
01.01.2016 року» 
 
Внести зміни в додаток №1, додавши в нього строки: 
 
 13 Відділ з фізичної 

культури і спорт 
виконкому 
Кременчуцької 
міської ради 

   



130000 Фізична культура і 
спорт 

Капітальні видатки  107 349,20 

130107 Утримання та 
навчально-
тренувальна робота 
дитячо-юнацьких 
спортивних шкіл 

Ремонт покрівлі по 
бульвару Пушкіна, 2 
(СДЮШОР з боксу) 

Єдиний 
податок 
з 
фізичних 
осіб 

 

 
Відповідні зміни внести в строку «Всього». 
 
           В додатку 2 викласти в новій редакції наступні пункти: 
- пункт 3.3. замість «Утримання об’єкту природно-заповідного фонду парку 
«Міський сад» у м. Кременчуці» слід читати «Утримання об’єкту природно-
заповідного фонду комплексної пам’ятки природи місцевого значення 
«Міський сад» у м. Кременчуці»; 
- пункт 4.2. замість слів «Будівництво споруд для збору побутових відходів» 
слід читати «Будівництво споруд для збору твердих побутових відходів»; 
- пункт 5.3. доповнити словами «до Дня довкілля». 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиції приймаються) 
 

Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
«Опозиційний блок»  

 
 Зауважив на довготривалих ремонтах меморіалу «Вічно живим», 
тротуарів у сквері ім. О.Бабаєва, хотів би почути звіт, куди ми витрачаємо такі 
гроші і коли це скінчиться. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 

Надав коротку інформацію про виділення та освоєння коштів, що 
виділялись на ці роботи. 

 
Депутати Іванян Г.М., Кальченко О.В., Піддубна О.М. задавали питання з 

місця про суми коштів, підрядників, благоустрій вул. Манагарова, краєзнавчого 
музею. Кравченко Д.В. надав відповіді. 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 

Запропонував депутатській комісії з питань УЖКГ разом з Кравченком 
Д.В., Москаликом І.В. виїхати на зазначені об’єкти, визначитись із 



фінансуванням і об’ємом робіт та надати відповідні пропозиції з наведення там 
порядку, а «роздуті» ремонти треба закінчувати. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Просив відкрити меморіал «Вічно живим» до 9 Травня та висловив своє 
нерозуміння з приводу виділення коштів на Раківку. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення з деяких питань роботи підрядних структур, що 
починали ці роботи. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Висловив своє занепокоєння про закінчення робіт в цьому році, 
запропонував закласти кошти тільки на проектування скверу по вул. 
Манагарова.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив, що на Раківці, немає нормального місця відпочинку, крім 
куточка, що зробив вагонний завод. І це місце, де хочуть зробити бульвар, 
дійсно потребує вирішення, проект необхідно терміново починати і 
закінчувати. Запропонував розглянути вже затверджений проект на комісіях. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  
 Зауважив, що кошти на проектні роботи необхідно виділяти; закликав 
депутатів прислухатися до розробників, фінансового управління, до УКБ і 
підтримати його в запропонованому форматі, але з зауваженнями, контролем, 
перевірками та всіма наслідками. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Зауважила, що важко підтримувати таке рішення – жодної чіткої відповіді 
не звучало. Зауважила на більш чітких, обґрунтованих цифрах, строках 
виконання. 
 
Курченко-Гай В. П. –  від фракції політичної партії «Радикальна партія  

Олега Ляшка» 
 

 Висловивися щодо паралельного режиму виїзного засідання комісії. 



Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
«Опозиційний блок» 

 
 Зауважив на визначенні основних напрямків робіт по вул. Манагарова та 
стану справ по краєзнавчому музею. Наголосив на серйозному підході до цього 
питання.  
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Звернувся до міського голови з пропозицією по скверу по вул. Мана- 
гарова: підготувати меморандум з людиною, яка у свій час обіцяла цей сквер 
зробити за свої кошти, підписати меморандум, та додати рядок: або залишити 
тільки на проектування, або добавити співфінансування. Зазначив, що належить 
зробити дуже великий об’єм робіт по будівництву самої котельної, ремонту 
теплових мереж під цим сквером; закликав дивитися вперед. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
  
 Надав роз’яснення про меморандум: внаслідок того, що змінилось 
законодавство, той представник «Торгової Гільдії» не може витратити кошти як 
свій внесок в пайову участь в будівництво бульвару і він буде їх 
перераховувати на наш рахунок. 
 
Терещенко К. О. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Звернувся до міського голови почути і підтримати: закінчувати порожні 
розмови і переходити до конкретики. Запропонував Калашнику В.В. 
відповідати за кошти на краєзнавчий музей. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зазначив на змісті самого бульвару, що планується по вул.Манагарова та 
презентації бульвару 04.10.2015. Закликав виконувати зобов’язання перед 
виборцями. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ» 
 
 Запропонував довіряти роботи різним підрядчикам, прозоро проводити 
тендери, закликав приймати рішення, а потім здійснювати контроль. 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 



Зачитала пропозицію від депутата Федорченка Р.А. («Опозиційний 
блок»): 

«Кошти в розмірі 6 млн. 100 тис. грн. перерозподілити з об’єктів 
проектування та будівництва адміністративних будівель по вул. Червоних 
Слідопитів, 3 та бульвару по вул. Манагарова на меморіал «Вічно живим». 
  
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Зазначив, що у місті не існує громадського бюджету, громадського 
обговорення, запропонував переходити до громадського бюджету. 

 
Голосували:  «за» - 9 

«утрималось» - 8 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 19 

(пропозиція не приймається) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 

Запропонувала голосувати по окремих пунктах проекту рішення. 
 

Міський голова зазначив на особистій відповідальності секретаря ради за 
це питання. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнення 

фінансового управління, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 6 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
Міський голова оголосив перерву на 30 хв. до 16.00 год. 

 
(Після перерви) 

 
Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 28 депутатів. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 

 
17. СЛУХАЛИ:  Про затвердження звіту міського голови про здійснення 

державної регуляторної політики Кременчуцькою міською 
радою та її виконавчим комітетом за 2015 рік. 



Доповідач: Малецький В.О. – міський голова 
(доповідь не заслуховувалась) 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
18. СЛУХАЛИ:  Про внесення доповнення до рішення міської ради від 

22.12.2015 «Про затвердження Плану роботи міської ради з 
підготовки проектів регуляторних актів на 2016 рік». 
Доповідач: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку  

підприємництва, торгівлі, побуту та    
регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
19. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 

року «Про затвердження структури та граничної чисельності 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII 
скликання». 
Доповідач: Шаповалов Р.В. – керуючий справами  

 виконавчого комітету 
 

Міський голова запропонував проголосувати за основу дане питання. 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

  
Зачитав доповнення до проекту рішеня, а саме: 
«Доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту: 
2. Виконавчому комітетові Кременчуцької міської ради Полтавської 

області прийняти функції з державної реєстрації юридичних осіб, фізичних 
осіб-підприємців, державної реєстрації речових прав на нерухоме майно та їх 
обтяжень. 

У зв’язку з цим пункт 2 проекту рішення вважати пунктом 3». 



Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
«Опозиційний блок» 

 
 Запитав, чи розглядалась структурами можливість не збільшувати на 14,5 
одиниць за рахунок збільшення загальної чисельності виконавчих органів, а за 
рахунок структурних перерозподілів і виділення вільних штатних одиниць, та 
чи буде наше управління обслуговувати 5 районів. 
 
Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
  
 Надав інформацію щодо перегляду структури, здійснення заходів по 
економії, які раніше були вжиті. Щодо створення нової структури пояснив, що 
це відповідно до додаткових повноважень, які передала держава. Зауважив на 
роботі тимчасової комісії та можливих пропозицій від неї щодо оптимізації. 
Щодо обслуговування замовників з інших районів було зазначено, що відділ, 
який займається державною реєстрацією прав власності на нерухоме майно, їх 
обтяжень, для нього застосовується принцип територіальності по нашій області, 
і будь-який громадянин – житель нашої області може звернутись до 
працівників цього підрозділу. Щодо збільшення клієнтів та замовлень 
зазначено, що будь які реєстраційні дії є платними, за них сплачується 
державне мито. Після переходу цих повноважень до районів місцевого 
самоврядування ці сплати будуть надходити до міського бюджету: чим більше 
реєстраційних дій буде здійснено реєстраторами уже в складі виконавчого 
комітету, тим більше коштів отримає міський бюджет (наведено приклади). 
 
 Міський голова зазначив, що поки чіткої схеми передачі від управління 
юстиції немає. 
 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначаив, що через півроку роботи необхідно повернутись до цього, 
подивитись на результат. Якщо дійсно приватні нотаріуси будуть активно 
займати ринок послуг – подивимося, який буде результат, тоді будемо 
приймати рішення. 
 
Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
 
 Проінформував, що проектом рішення передбачається створення 
управління державної реєстрації, не буде самостійним юридичним підрозділом, 
входитиме до складу виконавчого комітету і буде підпорядкований міському 
голові і першому заступнику міського голови (це прописано в положенні, що 
додається до проекту). 
 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію поставити на голосування з урахуванням 
доповнення, запропонованого розробником, в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнення, як 

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
20. СЛУХАЛИ:  Про визначення Автозаводської та Крюківської районних 

адміністрацій виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради органами реєстрації, що здійснюють реєстрацію, зняття з 
реєстрації місця проживання особи в місті Кременчуці. 
Доповідач: Шаповалов Р.В. – керуючий справами  

 виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Міський голова повідомив про запитання депутата Терещенка Д.Ю. 

стосовно ведення реєстру громади відповідно по приватному сектору. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Цікавився, як іде процес передачі бази, в т.ч. електронної, яка є 
складовою цього структурного підрозділу, яким чином будуть надавати 
послуги з видачі цих довідок, не маючи цієї бази. 
 
Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
 
 Надав інформацію щодо видачі довідок у вигляді витягів з реєстру 
уповноваженими підрозділами або через ЦНАП, пояснив процедуру. Зауважив 
на можливості спростити процедуру видачі довідок. Надав інформацію щодо 
чисельності працівників, які займаються цим видом послуг в місті. 
 Зазначив, що створення реєстру громади і демографічного реєстру – це 
новація в державі, повідомив про кількість виданих довідок. Зауважив, що в 
документі вказані орієнтовні суми витрат. Наголосив, що передача цих 
повноважень – це вимога держави, і готуватись до нього треба. Для створення 
електронної бази необхідна буде велика кількість людей, які з паперових носіїв 
переноситимуть інформацію в електронну базу. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  



 Зауважив на ситуації, що виникає з мешканцями приватного сектору під 
час оформлення довідок для отримання субсидії. Зазначив на внесенні окремого 
пункту рішення стосовно окремих людей, які будуть надавати такі довідки в 
приватному секторі (ситуація з домовими книгами). 
 
Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
  
 Пояснив, що створення реєстру вміщає поняття внесення інформації про 
всіх людей, в т.ч. і тих, які живуть у приватному секторі. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Пояснив, що є передача повноважень на місця; зараз цей процес 
відстрочено; з 01.04. (по закону) цього ще не буде зроблено. 
 
 Міський голова повідомив про доручення Автозаводській і Крюківській 
районним адміністраціям розробити план заходів щодо приймання, підготувати 
пропозиції тощо й підключитися до цього реєстру. 
 
Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконавчого комітету 
 
 Наголосив стосовно реєстру громади – законом передбачено, що система, 
яка повинна забезпечувати роботу цього реєстру, фіксує всі дії та зберігає їх. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
21. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Комплексної програми профілактики 

правопорушень на 2016 – 2020 роки. 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

 
 Надав коротку інформацію щодо програми, зупинився на заходах 
профілактики правопорушень. Проінформував про зустріч з громадськими 
організаціям, про підготовку плану. Зупинився на моментах в роботі з 
правоохоронними органами. 
 Повідомив про пропозицію депутата Роженка О.А. від фракції «Рідне 
місто», а саме: 

«в п. 2 пропонується добавити пункт: «Один раз на півріччя 
заслуховувати керівників правоохоронних органів про хід виконання програми 
та використання грошових коштів». 



Могила В.С. –  начальник Кременчуцького відділу поліції ГУНП в 
Полтавській області 

 
 Коротко проінформував про цю програму, що запланована, та про 
підсумки виконання попередньої, повідомив про складений графік патрулювань 
з громадськими формуваннями по кожній території; зауважив на системі відео 
спостереження «Рубіж». 
 
Павленко Г. М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
  
 Цікавилась інформацією про українських козаків. Висловилась про 
недоцільність фінансувати це громадське об`єднання, зазначила про отримання 
дозволу на травматичну зброю та необхідність розібратись з цими козаками. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Висловив свої зауваження щодо плану організаційних заходів; зауважив 
на необхідності спільно патрулювати місто поліцією та громадськими 
об`єднаннями; наголосив на патрулюванні вночі. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Надав інформацію щодо запровадження ведення журналу патрулювання 
громадськими організаціями з відмітками про інструктаж в процесі 
патрулювання вулиць міста. 
 
Могила В.С. –  начальник Кременчуцького відділу поліції ГУНП в 

Полтавській області 
 
 Роз’яснив принципи дії нових патрульних поліцейських, зазначив на 24 
автопатрулях. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловився про доцільність зазначеної програми, цікавився 
повноваженнями громадських формувань, вимогами до них та до особового 
складу. Зазначив на звітуванні цієї програми за певний період. 
 
Могила В.С. –  начальник Кременчуцького відділу поліції ГУНП в 

Полтавській області 
 
 Зазначив на неможливості атестувати нових поліцейських та членів 
громадських формувань. Надав інформацію щодо допомоги дільничним 



інспекторам в дотриманні громадського порядку та профілактики 
правопорушень представниками громадських формувань. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 

 Запропонував суму збільшити однозначно до 100 тис. грн., а перелік 
громадських формувань запропонував прибрати, а фінансування провести за 
результатами роботи I півріччя. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Повідомив, що проведено робочу нараду з громадськими формуваннями; 
буде проведено звіти роботи цих організацій, а до цього ніхто цих коштів не 
отримає. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зазначив, що фракція «Батьківщина» однозначно підтримує цю програму. 
Зауважив на сплеску злочинності в місті; запросив на засідання комісії в 
березні. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Повідомив, що за пропозицією комісії з питань освіти, молоді, культури, 
спорту, соціального захистьу населення, розгляду питань, пов’язаних з АТО, 
охорони здоров`я, материнства та дитинства у начальника поліції вже 
запрошено інформацію про стан криміногенної ситуації в місті на березень 
місяць. Запитав, чи не розглядається питання кінного загону. 
 
Могила В.С. –  начальник Кременчуцького відділу поліції ГУНП в 

Полтавській області 
 
 Повідомив, що патрульна поліція буде підпорядкована департаменту 
патрульної поліції України, у нас з ними буде оперативне підпорядкування. 
 
Федорченко Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Висловив сподівання на плідну роботу зазначеної програми. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 



 Цікавилась, як і кому члени громадських формувань будуть відповідати 
за ті чи інші поступки у разі порушення своїх повноважень. 
 
Могила В.С. –  начальник Кременчуцького відділу поліції ГУНП в 

Полтавській області 
 
 Зауважив, що у громадських патрулів таких перевищень повноважень не 
має бути, бо з ними патрулює відповідальний поліцейський (допомагатимуть 
охороняти громадський порядок). 
 
 Міський голова запропонував проголосувати проект рішення за основу. 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав пропозиції. 
 
 На сторінці 2 «Програми» «I. Паспорт програми». 
 В розділі «Етапи виконання програми» замість нумерації підпункту «7.1» 
читати «пункт 8», відповідно змінивши нумерацію по розділах «8 на 9», «9 на 
10», «10 на 11». 
 На сторінці 4 перед назвою розділу «II. Основні проблеми та шляхи 
вирішення» виключити слова «I. Паспорт програми». 

 
 Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
 Зачитав пропозицію Гриценка Ю.В.  
 

Враховуючи звернення громадських формувань прошу доповнити 
питання № 7 порядку денного «Програма профілактики правопорушень на 
2016-2020 рік» наступним: 

- п.6 розділу I «Паспорт програми Профілактика правопорушень» 
доповнити словами: ГФ Спеціальний підрозділ «Фенікс», ГФ 
«Громадська безпека», ГФ «Потоцька сотня», ГФ Полтавське Крайове 
Обєднання громадських формувань «Українського Козацтва»; 



- розділ «Громадські формування» додатку 1 до Комплексної програми 
«Профілактика правопорушень на 2016-2020 роки» викласти у новій 
редакції: 

 
Громадські формування з охорони громадського порядку 

 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 
Розділ X. 
пункт 
10.1. 10.2 

Відпрацювання, 
спрямовані на 
поперед-ження 
правопору-шень з 
боку раніше 
судимих осіб, у 
тому числі в 
побуті, 
поліпшення 
профілак-тичної 
роботи серед осіб, 
які стоять на 
обліках в ГУНП 
Полтавської 
області. 

1. Заохочення 
активних членів 
громадських 
формувань та 
поліпшення 
матеріальної бази. 

 
100,0 

 
100,0 

 
100,0 

 
100,0 

 
100,0 

 
500,0 

  Всього: 100,0 100,0 100,0 100,0 100,0 500,0 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 4 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
 Міський голова озвучив пропозицію, яка надійшла до секретаріату від 
депутата Роженка О.А.: 
 

Доповнити 2-й абзац пунктом 2: «Один раз на півріччя заслуховувати 
керівників правоохоронних органів – виконавців програми про хід виконання 
Програми  та використання грошових коштів». 
  

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 

 Міський голова озвучив спільну пропозицію секретаря міської ради 
Грищенка Ю.В. та Терещенка Д.Ю.: 
 



«В Програмі, в розділі, де виділяється 100 тис. грн. записати: за 
підсумками виконання міського бюджету в I півріччі 2016 року та за 
результатами роботи громадських формувань за I півріччя 2016 року». 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень та змін, 

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
22. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  

міської ради Полтавської області від 23 грудня 2015 року 
«Про затвердження програми економічного і соціального 
розвитку міста Кременчука на 2016 рік». 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки  

     виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
 Міський голова надав пояснення щодо продовження робіт на розпочатих 
об’єктах. Звернув увагу, що програма – це декларативний документ. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Просив пояснити розробку схем та проектних рішень масового 
застосування території в розділі «Органи місцевого самоврядування». 
 
Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітектури 
 
 Надала роз’яснення щодо виділення коштів. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Озвучила цифри по програмі (різні види), висловила свої зауваження.  
 
 



Міський голова надав роз’яснення щодо будівельних робіт, внутрішніх 
робіт. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Надав уточнення, що програма при бюджетно-цільовому методі не є 
декларативною і за неї є відповідальність. Зауважив, що збільшення бюджету 
розвитку не потрібно узгоджувати з міською радою, а тільки з профільною 
комісією (з головою). Запропонував додати в бюджет розвитку на виконання 
програми по дитячим майданчикам – 600 тис. грн. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що рішення про дитячі майданчики готується на наступну 
сесію. Зазначив на можливості депутатів вирішувати проблеми на мікрорайоні і 
виділенні на ці цілі близько 50 тис. грн. для кожного депутата на рік, 
зауваживши, що на даному етапі в бюджеті таких коштів немає. За 
результатами півріччя буде розроблено положення і направлено ці кошти на 
вирішення проблем. Зазначив, що пропозиції по дитячим майданчикам будуть 
відпрацьовані на комісіях. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Зазначив про звернення щодо звалища біля нового кладовища на Ревівці 
та можливості додати до моніторингу щодо забруднення повітря маршрут 
муніципальної лабораторії (вул. Пугачова – вул. Ревенка). 
 
 Міський голова звернувся до першого заступника Пелипенка В.М. з 
проханням включити до маршруту муніципальної лабораторії вул. Пугачова – 
вул. Ревенка. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 5 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
 Міський голова повідомив про пропозицію, що надійшла, продовжити 
роботу сесії до 20.00 год. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 



«проти» - 2 
«не голосувало» - 9 
 

Оголошено перерву до 18.15 год. 
 

(після перерви) 
 

Роботу сесії продовжено. Депутатів запрошено до зали. Зареєстровано 31 
депутат. Кворум для продовження роботи є. Після реєстрації до зали заходили 
депутати. 
 
23. СЛУХАЛИ:  Про участь у пілотному проекті щодо впровадження  

процедури електронних закупівель товарів. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки  

     виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Озвучила пропозицію, що надійшла від фракції «ПОРУЧ»: «Пункт 3 
проекту рішення виключити, пункт 4 вважати пунктом 3 і далі – за текстом». 
 
Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ» 
 
 Надав пояснення внесеної фракцією пропозиції, щоб виконком своїм 
рішенням затвердив положення для усіх комунальних закладів і установ. 
 
 Міский голова поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
 

 Міский голова поставив на голосування пропозицію фракції «ПОРУЧ». 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 



Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
24. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 

Полтавської області від 29 травня 2012 року. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки  

     виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
 Міський голова поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
 Міський голова озвучив технічну правку управління економіки: 
 

«Внести технічну правку до проекту рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 23 лютого 2016 року «Про внесення змін до рішення 
Кременчуцької міської ради Полтавської області від 29 травня 2012 року», а 
саме: в додатку до рішення «Склад конкурсної комісіїз питань підготовик та 
проведення інвестиційних конкурсів» замість слів «Шендрик Микола 
Михайлович начальник комунального виробничого підприємства 
«Кременчуцьке міське управління капітального будівництва» читати «Бугаєнко 
Олександр Вікторович, т.в.о. начальника комунального виробничого 
підприємства «Кременчуцьке міське управління капітального будівництва». 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
25. СЛУХАЛИ:  Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з 

вибору керуючої компанії індустріальним парком 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук від 29.09.2015 № 9 щодо 
визначеного переможця конкурсу. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки  

     виконавчого комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. – директор КП «Кременчуцький  



центр міжнародних  зв’язків  
та  економічного  розвитку  
міста «Кременчук Інвест» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив свою думку з приводу надання слова розробнику проекту 
рішення з наданням нової пропозиції: або конкурс не відбувся, або не визнавати 
переможця. 
 
Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
 Вважав за правильне сформулювати рішення так: в зв’язку з тим, що 
керуюча компанія не надала відповідних фінансових документів, відмовити в 
виборі її керуючою компанією. 
 
 Міський голова пояснив, що не затверджуємо протокол. 
 
Кавунник Д.В.  –  від фракції політичної партії «Радикальна партія  

Олега Ляшка» 
 
 Зазначив, що «Аріал Сервіс» не надали документацію, а тому не 
затверджуємо протокол (питання 11). А питання 12 голосуємо «за», адже 
хочемо, щоб парк «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» був в нашому місті, але не «Аріал 
Сервіс» це був. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Просив не змішувати питання (11 і 12). Наголосив на пропозиції депутата 
Роженка О.А. не затверджувати протокол. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Наполягав на формулюванні – «відмовити». Надав пояснення щодо 
судових справ в подальшому. 
 
 Мельник А.В. – директор КП «Кременчуцький центр міжнародних  
    (з місця)  зв’язків  та  економічного  розвитку  міста  

«Кременчук Інвест» 
  
 Надав пояснення щодо відмови. 
 
 



Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Озвучив пропозиції: 
 Змінити назву рішення – викласти назву рішення в новій редакції:  
«Про відмову в затвердженні протоколу засідання конкурсної комісіїз вибору 
керуючої компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук 
щодо визначеного переможця конкурсу».  

 
Перший пункт рішення змінити: «Відмовити у зв’язку з ненаданням 

фінансових документів згідно з умовами конкурсу … і далі «Аріал Сервіс», яка 
у нас визначена. 

 
Міський голова поставив на голосування за основу: 
 

Голосували:  «за» - 38 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 0 

 
(надано 5-хв. перерву для підготовки проекту рішення юридичним 
управлінням) 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Повідомив депутатам про пропозицію щодо виділення депутатам міської 
ради коштів на виконання повноважень та процедури її відпрацювання. 
 
 Озвучив рішення з урахуванням змін: 
 
 «У зв’язку з невиконанням умов конкурсу керуючою компанією 
індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук, керуючись ст.26 
Закону України «Про місцеве самоврядування» Кременчуцької міської ради 
Полтавської області вирішила: 
1. Відмовити у затвердженні протоколу засідання конкурсної комісії з вибору 
керуючої компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук 
від 29.09.2015 №9 щодо визначеного переможця конкурсу з вибору керуючої 
компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ». 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 



26. СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішення від 30 липня 2013 року «Про  
проведення конкурсу з вибору керуючої компанії 
індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук» в 
новій редакції. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки  

     виконавчого комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. – директор КП «Кременчуцький  

центр міжнародних  зв’язків  
та  економічного  розвитку  
міста «Кременчук Інвест» 

 
Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
 Пояснив, що у зв’язку з кадровими змінами внесено зміни й до складу 
конкурсної комісії. 
 

Міський голова поставив на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Кавунник Д.В.  –  від фракції політичної партії «Радикальна партія  

Олега Ляшка» 
 
 Запропонував свою кандидатуру до складу комісії. 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Зачитала пропозицію: «Прошу внести Кавунника Дмитра до складу 
комісії з вибору керуючої компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» 
в м. Кременчуці». 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 1 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнення, як 

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 38 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
27. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 02 лютого  

2016 року «Про реорганізацію державного закладу «Вузлова 
лікарня станції Кременчук СТГО «Південна залізниця» 
шляхом перетворення в комунальне медичне підприємство 
«Лікарня Придніпровська». 
Доповідач: Петращук Д.О. – заступник начальника  

управління охорони здоров'я - 
начальник відділу лікувально – 
профілактичної допомоги 
управління охорони здоров'я        

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 38 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Литвиненко М. В. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Цікавився програмою розвитку цієї лікарні. 
 
Середа М.В. – начальник управління охорони здоров`я  
 
 Повідомив, що готується проект рішення програми розвитку і статуту на 
сесію міської ради в березні. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Зауважив на домовленості про співпрацю щодо статуту. 
 
Середа М.В. – начальник управління охорони здоров`я  
 
 Зазначив, що пропозиції отримані, і вони на 90% враховані. 
 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається). 

 
Голосували:  «за» - 38 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
 28. СЛУХАЛИ:  Про виключення окремих об’єктів приватизації з переліків  

об’єктів, що перебувають у комунальній власності 
територіальної громади м. Кременчука та підлягають 
приватизації шляхом продажу на аукціоні, затверджених 
міською радою. 
Доповідач: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління  

  міського майна  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Міський голова поставив на голосування за основу: 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
 Доповідач надала коротку інформацію по 6-ти об’єктах, проінформувала 
про кошти, які можуть бути отримані міським бюджетом. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Прокоментував надану інформацію. 
 

Депутати Терещенко К.О., Піддубна О.М., Федорченко Р.А., Кавунник 
Д.В. ставили запитання по суті питання. В.о. начальника управління міського 
майна відповідала на запитання. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок» 
 
 Запропонував заслухати в червні місяці Фонд майна з інформацією про 
кошти, отримані від продажу за ці об’єкти. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ» 
 
 Зазначив на господарському підході до цих об’єктів. Запропонував 
поставити крапку у питанні продажу комунальної власності та почати нею 



нормально розпоряджатися. Підтримав ідею регулярно заслуховувати Фонд 
міського майна. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував проголосувати на пропозиції по мірі надходження . 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Зачитала пропозицію від комісії з питань Регламенту (голова комісії 
Таценюк В.Д.):  
 

«Пропонуємо виключити з проекту рішення п.1.1. – нежитлове 
приміщення площею 93,7 кв.м по вул. Першотравневій, б. 33. Пункт 1.2. 
вважати пунктом 1.1. і далі за текстом». 
 
 Голова секретаріату ще раз зачитала пропозицію від комісії з питань 
Регламенту (голова комісії Таценюк В.Д.) 
 

Голосували:  «за» - 10 
«утрималось» - 5 
«проти» - 8 
«не голосувало» - 16 

(пропозиція не приймається) 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Зачитала пропозицію від фракції УКРОП: 
 

«Питання 14 зняти на доопрацювання». 
 
 Міський голова зауважив, що голосувати не буде. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
(з мотивів голосування)  «Опозиційний блок»  
 
 Звернувся з проханням до депутатів: зняти питання на доопрацювання та 
на наступну сесію винести всі об’єкти – зняти всі об’єкти з продажу. 
 

Міський голова поставив на голосування пропозицію фракції УКРОП. 
 

Голосували:  «за» - 19 
«утрималось» - 3 
«проти» - 10 
«не голосувало» - 6 



(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
 
 Запропонував зняти на доопрацювання, підготувати пропозиції згідно 
всього переліку і на наступній сесії зняти з продажу всі об’єкти. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Проаналізував дані Фонду міського майна за 2014, 2015 роки. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ» 
 
 Запропонував підтримати той проект рішення, який запропоновано в 
порядку денному. 
 

Міський голова поставив на голосування в цілому проект рішення «Про 
виключення окремих об’єктів приватизації з переліків об’єктів, що 
перебувають у комунальній власності територіальної громади м. Кременчука та 
підлягають приватизації шляхом продажу на аукціоні, затверджених міською 
радою» в редакції розробника. 
 

Голосували:  «за» - 17 
«утрималось» - 0 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 18 

(рішення не прийнято) 
(поіменне голосування) 

 
Оголошено перерву до 10.00 год. 24 березня 2016 року. 

 
 
 

 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 


